

Styrelsemöte 2020-11-24

1. Öppning av mötet:
 - a. Öppnas av Joakim Sjöö
 - b. Val av justerare
 - i. Håkan Palm
2. Joakim gick igenom dagens agenda.
3. Vi gick igenom inbetalningar
 - a. Vi har i stor sett fått in allt, dock saknas några 50kr och 100kr samt Toarpshus som inte betalt.
 - b. Vi har beslutat att skicka ett påminnelsebrev till de som ej betalat.
4. Stadgarna skulle uppdateras och detta kommer vi inte kunna göra detta år då Covid känns vid och vi ej kan ha ett extra möte. Punkten tas upp igen på årsmötet i mars 2021
5. Nya fastigheter i DVF
 - a. Fastigheten för macken ej med i föreningen, skall denna vara med?
 - b. Detta kollas upp av Thomas Klingvall och har ett förslag till årsmötet 2021
6. Regler kring häckar och växtlighet.
 - a. Borås stad har tagit fram ett material om hur detta skall skötas.
 - b. Vi beslutade att lägga upp detta material på hemsidan i form av en länk.
7. Felanmälningar av gatubelysning, beläggning etc.
 - a. Vi beslutade att lägga upp en länk för detta på vår hemsida.
8. Punkter som kvarstår sedan förra mötet
 - a. Johan och Joakim har kvar en punkt att sätta ihop information angående inlämnande av motion
 - b. Per kollar vidare på att vi får mejl automatiskt (behöver skickas manuellt av Per)
9. Nya punkter
 - a. Kan vi ha årsmöte i mars 2020?
 - i. Vi beslutade att bevaka det REV-Riks jobbar på, dvs hur kan man sköta årsmöten med nuvarande restriktioner.
 - ii. Vi behöver skicka ut kallelse i slutet av januari.
 - b. Nästa styrelsemöte
 - i. 2021-01-14 klockan 18:00 i klubbstugan alternativt Teams
 - c. Skall vi samla in telefonnummer / mejl för de olika fastigheterna?
 - i. Vi beslutade att kolla på om det går att lägga till en prenumeration på information ifrån DVF, så som presentation av årsmötet eller särskilda händelser.
 - d. ÅVS, hur skall denna drivas vidare?
 - i. ÅVS ligger utanför ansvarsområdet för DVF då vägföreningen är hårt styrd av lagar / stadgar
 - ii. Alternativ att detta drivs i annat forum

Justerare

Datum 2020-08-26

Håkan Palm


